



先贤安息日学课
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

第三位天使的信息
THIRD ANGEL'S MESSAGE

第 12 课

1888 年 9 月 22 日

最后的怜悯信息

1. 强迫这个国家（美国）所有人遵守星期日的压力会有多大？
启 13：15-17。
2. 但上帝的话语说了什么反对它的话？
启 14：9，10。
3. 据说这酒将以什么样式倒出来？
答：“纯一不杂。”
4. 耶和华手中现在有杯可以倒出来吗？
诗 75：8。
5. 经文怎么论到这杯？
答：“杯内满了搀杂的酒。”
6. 虽然充满了搀杂的酒，但这杯对于那些接受上帝的怜悯的人来说是什么？
诗 116：13。
7. 当救恩从这杯里倒了出来之后，“此酒斟在上帝忿怒的杯中纯一不杂”是指什么时候？
答：罪人无法再获得救恩的时候。
8. 如果人不喝救恩之杯，他们会被迫喝什么呢？
耶 25：15，28；诗 75：8，后部分。
9. 上帝大怒的酒是什么？ 启 15：1，7。
10. 这七灾叫什么？ 答：末了的七灾。
11. 在这些灾被倒出的时候，天上的圣殿中还会有任何职务吗？ 启 15：8。
12. 这显明什么？
答：那时罪人将不再有中保，也不再获得救恩。
13. 谁会遭受这些灾？ 启 14：9，10。

LESSON 12

September 22, 1888

THE LAST MESSAGE OF MERCY

1. How great will be the pressure to compel all to keep Sunday in this nation ?
Rev. 13 : 15-17.
2. But what says the word of God against it?
Rev. 14 : 9, 10.
3. In what form is it said this wine will be poured out ? Ans.- "Without mixture."
4. Is there a cup *now* in the hand of the Lord from which he pours out? Ps. 75 : 8.
5. What is said of this cup ?
Ans.- "It is full of mixture."
6. While it is thus full of mixture, what is it to those who accept God's mercy ? Ps. 116 : 13.
7. After salvation has been poured out of this cup, what time is referred to when the wine is "poured out without mixture"?
Ans.-The time when there will be no salvation for sinners.
8. If men will not drink of the cup of salvation, of what will they be compelled to drink?
Jer. 25 : 15,28; Ps. 75 : 8, last part.
9. What is this wine of the wrath of God?
Rev. 15 : 1,7.
10. What are these seven plagues called?
Ans.-The seven last plagues.
11. Will there be any service in the heavenly temple while these plagues are being poured out? Rev. 15 : 8.
12. What does this show?
Ans.-That then there will be no intercessor, and no salvation for sinners.
13. Who will suffer these plagues ?
Rev. 14 : 9,10.

14. 对兽的敬拜会有多广泛?
启 13: 8。

15. 上帝做了什么来试图将人类从可怕的灭亡中拯救出来?
答: 祂向他们发出第三天使的信息。

16. 那么这表明第三天使的信息是什么?
答: 给世界最后的怜悯信息。

17. 接下来要紧随其后的是什么事?
启: 14: 14。

18. 坐在云上的一位被告知了什么, 祂又做了什么?
15, 16 节。

19. 收割的时候是指什么?
太 13: 39。

20. 那么什么事件紧随着第三天使的信息?

21. 那么这又再次表明该信息是什么?
答: 给世界最后的怜悯信息。

22. 那么这个信息岂不是世界上最重要的事情吗?

14. How extensive will be the worship of the beast? Rev. 13 : 8.

15. What does God do to try to save men from this awful doom?
Ans.-He sends them the Third Angel's Message.

16. Then what does this show the Third Angel's Message to be?

Ans.-The last message of mercy to the world.

17. What follows close upon it?
Rev: 14 : 14.

18. What is said to him, and what is done by him, who sits upon the cloud ?
Verses 15,16.

19. What is the harvest?
Matt. 13 : 39.

20. Then what follows close upon the Third Angel's Message ?

21. Then what again does this show this message to be ?

Ans.-The last message of mercy to the world.

22. Then is not this message the most important thing in the world ?



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

独一真神中文事工 www.onetruegodchimin.com 电邮/Email: onettruegodchineseministry@gmail.com